



2003

Founded in 2003

300,000

Annual capacity

5 Advantages 无锡明辉科技有限公司于2003年经江苏省人民政府注册、批准、立项生产 IBC桶。

明辉 IBC 拥有综合国内外先进技术的自动生产线与完善的检测设备及装置,目前产能30万只每年。

明辉 IBC 严格遵循相关国家质量标准生产,具备良好的应用性能:

- 1. 清洁、卫生;
- 2. 耐化学、耐腐蚀;
- 3. 坚固、耐用;
- 4. 运输便捷, 存储安全;
- 5. 高效集装箱装卸;

可广泛用于石化、染料、中间 体、农药、酿造、日化、饮料等 液体制造业。 Wuxi MingHui Science & Technology Co., Ltd. registered, applied and approved for production of IBC (Intermediate Bulk Container) by Jiangsu province government in 2003.

Ming Hui IBC is produced at the advanced automatic production line and equipped inspection facilities, which is combined from the existing technology in the world. The capacity is 300,000 pieces annually.

Ming Hui IBC is strictly processed against the relative China Quality Standard Regulation, which were provided with favorable performance in application:

- 1. Clean & Sanitary
- 2. Chemicals & Corrosion Resistance
- 3. High Impact Proof & Durable
- 4. Easy Handling & Secure Storage
- 5. Effective FCL Loading & Discharge

Widely used in petrochemicals and fine chemicals industry, agriculture, brewage, beverage etc. produced by or for liquid materials.

产品介绍/PRODUCTS

明辉科技目前生产两种规格的IBC桶,分别命名为MH500和MH1000。MH500可容纳550升液体,MH1000可容纳1000升液体。产品实物及结构如下图所示。

Wuxi MingHui Science & Technology Co., Ltd. currently produces two sizes of IBC, named MH500 and MH1000. MH500 can hold 550 liters of liquid and MH1000 can hold 1000 liters of liquid. The physical product and structure are shown in the picture below.



MH500 1200*1000*760MM (L*W*H)



1200*1000*1145MM (L*W*H)





灌料口封盖

Ton li

由聚乙烯制成的DN150螺纹盖,与内容器进料口紧密结合,防止液体外泄。盖体设置了取样口和出气孔,方便取样和提供良好的透气性。

PE screw cover tight fixed with container for anti-liquid leakage. The hole for exampling and axhaust gas in cover body is for take samples and gas permeation.



内容器

Inner Container

高密度聚乙烯吹塑而成,适用于多类 液体的储运。

表面设有固定加强槽,加强内容器固定和牢度。

HDPE extrusion blowing container suitable for many different liquids storage and transport. The surface of container make trough type for reinforcement it and durable.



放料口阀门

Outlet Valve

根据实际灌装物料,选用相应材料制成。配合根据实践改良设计,使之具有开启灵活轻巧、密闭程度高、适用性强、自锁可靠等特点。

According to the filling liquid materials, selecter the suitable different plastics and design as practise for switch easy and airtight, good compatibility, self-sealing etc.



外框

Outer container

镀锌钢材焊接的网格,螺钉固定的镀锌钢杆,聚乙烯护板,为内容器提供全方位的保护和良好的固定功能。

The container's all azimuth protective were galvanizing steel pipe welded net case, screw fixed galvanizing steel bar and PE protective plate provide inner container comprehensive protection and excellent fixture properties.self-sealing etc.



四向进叉型托盘

4-way entry pallet

镀锌钢材焊接而成,四向进叉型设计,为内容器提供安全可靠的储运基础。 根据客户要求,还可以提供钢塑,塑木,全木材质的托盘。

Galvanizing steel welded pallet, designed by fourth way in mount, it base on the container's storage and transport. According to the customer's demand, we can supply steel-plastic, WPC and wooden pallet.

便捷高效的储运方案/EFFICIENT LOGISTICS

